
Referat fra møde på Rosenallé og Guldrengallé mandag den 15. januar 2018 kl. 13.00 –             

18-001554 

Den blå bør være rød. Den er lige så befærdet som de to andre røde. Den fører ned til skolen og hallen 

Den røde på tværs mellem Rosenallé og Guldregnallé bør være blå. En enkel borger er uenig 

Der mangles lys på stien ud langs Højbovej 

Knallertkørsel er en udfordring på stierne. Der mangles skilte 

Der er uenighed om brugen af stikstierne. 

Stierne er en erstatning for fortove som er fra udstykningens tid 

Det vil være en vurdering i hver enkel tilfælde, om tilgrænsende også er 10 m. dvs hvis en sti ligger på 

kommunal real 

Der cykler mange børn på den blå sti fra Irisallé 

Man kan søge om at få nedlagt en sti 

Der er mange små stier, hvor fliserne ligger hulter til bulter 

RKSK opfordrer til vejlaug 

Sti mellem Rosenallé 78 bog 80 ønskes nedlagt og 17 og 19 – andre siger skoleelever bruger den 

Stikstierne ud fra Højbovej bør også være røde 

EFTER MØDET: 

I loggen på vores system er invitationerne til mødet sendt ud onsdag den 10. januar mellem 14.02 og 

14.07. 


